
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 8. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 401
Det fremgår af Ankestyrelsens publikation ”Ankestyrelsen – mere end en klagemyndig-
hed”, at “vi er også godt på vej mod vores overordnede mål om en sagsbehandlingstid på 
3 måneder” – i både 2021 og 2023. Vil ministeren redegøre for, hvorfor Ankestyrelsen i 
denne årrække ikke har formået at nedbringe sagsbehandlingstiden, samt om ministeren 
mener, at dette burde have været muligt inden for Ankestyrelsens bevillingsramme? Hvis 
dette ikke er tilfældet, vil ministeren da redegøre for, hvad er der står i vejen for en 
nedbringelse af sagsbehandlingstiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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